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Zprávy

Teplické Vánoce  
budou letos jiné;  
přestěhují se na kolonádu 
STRANY 5 a 16

Projekt těžby lithia  
postupuje dál; nervozita  
v regionu narůstá
STRANA 6

Skláři
zabodovali

Máme věrné  
zaměstnance,  

jejichž znalosti  
firma potřebuje 

STRANY 8–9
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V O L N Ý  Č A S

K A M  V Y R A Z I T  N A  T E P L I C K U

KOLONÁDA
2.–24. 12.  Teplické Vánoce
5. 12., 1500  Mikulášská nadílka

NÁMĚSTÍ SVOBODY
2. 12., 1330  Na synkopách do Vánoc 
3. 12., 1700  Slavnostní rozsvícení vánočního  
  stromu

ZAHRADNÍ DŮM
Do 2. 12.  Výstava Alois Kračmar: Grafika

KOSTEL SV. JANA KŘTITELE
15. 12., 1900  Roderick Gilles a Grace:  
  Gospelové Vánoce 

16. 12., 1930  Five Brass: Vánoční koncert  
  s příběhem
17. 12., 1900  Jakub Jan Ryba: Česká mše vánoční

HVJEZDA
25. 11.  Uriah Heep Revival
9. 12., 2100  Hudba Praha Band a Gorily v mlze
20. 1., 2000  Smokie revival

TEPJAZZ 
24. 11., 2000  Aida Mujačič
2. 12., 2000  Rozálie
8. 12., 1900  Pocta Johnu Lennonovi
9. 12., 2000  Kvartetones
16. 12.  The Collective Abroad
22. 12., 2000  TepJazzové Vánoce

KNAK
24. 11., 1930  Zakázaný Ovoce a Knobl

25. 11., 2000  Cocotte Minute/ Deloraine:  
  RagnaRock N‘Roll Tour
8. 12. 1800  Každý může být hrdinou 3
9. 12. 2000  Krucipüsk a Kurtizány z 25. Avenue

KRUŠNOHORSKÉ DIVADLO 
23. 11., 1900  Severočeská filharmonie  
  představuje mladé umělce  HAMU
24. 11., 830 Vánoční čas – hosté Jů a Hele
24. 11., 1000 Vánoční čas – hosté Jů a Hele
25. 11., 1900  Charitativní módní přehlídka  
  Nadi Moravcové
30. 11., 1900  Koncert Zdeněk Fibich:  
  Smrt Hippodamie
1. 12., 1900  Vánoční koncert Fešáků
3. 12., 1030  Půjdem spolu do Betléma
4. 12.   Vánoční koncert Big Band Zdenka  
  Tögla a Leona Machálková
12. 12., 1700  Zrcadlo, zrcadlo, řekni mi…
14. 12., 1900  Jiří Pavlica 70 a Hradišťan
19. 12., 1530  Nesem vám noviny, poslouchejte
18. 12., 1900  Čochtan vypravuje
1. 1., 1330  Novoroční koncert Severočeské  
  filharmonie
10. 1., 1900  Dobře rozehraná partie
16. 1., 1000  Tři mušketýři
16. 1., 1800  Tři mušketýři
19. 1., 1900  Lázeňský ples

MUZEUM
21. 11., 1800  Teplický Cimes: Přednáška Kristýna  
  Zubčáková a Hebrejská abeceda
25. 11., 1400  Živé Teplice v muzeu
27. 12., 1700  Autorské čtení Patrika Linharta  
  a jeho přátel
29. 11., 1800  Vernisáž výstavy Šťastné cesty  
  všechny
1. 12., 1500  Vernisáž výstavy Známe  
  se z fotografie
3. 12., 1800  Vánoční koncert Romanza Music

do 26. 11.  Výstava Hierofanie – Nebe  
  v zahradě
od 30.11.  Výstava: Šťastné cesty všechny
do 25.2.  Výstava: Harry Potter aneb  
  Mudlové, přijeďte expres!

BOTANICKÁ ZAHRADA
2.–3. 12.  Adventní tvoření
5. 12.   Mikuláš aneb Kouzelný den  
  v botance
9. 12.   Vánoční kabaret K+K
14. 12.  Zmrzlíkův sněhulák
16.–17.12.  Workshopy mýdlo a hedvábí
21. 12.  Šansonové duo
do 26. 11.  Výstava Dia de los Muertos
do 26. 11.  Výstava ¡Mexiko!
1. 12. – 7. 1.  Adventní výstava ZUŠ

PLANETÁRIUM A HVĚZDÁRNA

22. 11., 1500  Pohádky o Cvočkovi
22. 11., 1700  Král Chufu a sluneční loď
22. 11., 1900  Listopadová hvězdná obloha 
24. 11., 1800  Večerní pozorování
25. 11., 1300  Denní pozorování
25. 11., 1800  Večerní pozorování
26. 11., 1300  Denní pozorování
26. 11., 1500  Robot Kit: Pluto a komety
26. 11., 1700  Paxi a komety
26. 11., 1900  O neutronových hvězdách
29. 11., 1500  Rákosníček a obloha na konci roku
29. 11., 1700  Paxi: Střídání dne a noci a ročních  
  období

29. 11., 1900  Kulové hvězdokupy
1. 12., 1800  Večerní pozorování
2. 12., 1300  Denní pozorování
25. 11., 1800  Večerní pozorování
3. 12., 1300  Denní pozorování
3. 12., 1500  Robot Kit prozkoumává okolní  
  země
3. 12., 1700  Paxi prozkoumává Mars
3. 12., 1900  Hra světel a stínů
6. 12., 1500  O Perseovi
6. 12., 1700  Král Chufu a sluneční loď
6. 12., 1900  Hra světel a stínů
8. 12., 1800  Večerní pozorování
9. 12., 1300  Denní pozorování 
9. 12., 1800  Večerní pozorování
10. 12., 1300  Denní pozorování
10. 12., 1500  Robot Kit a měsíce
10. 12., 1700  Paxi a exoplanety
10. 12., 1900  Povídání o černých dírách
13. 12., 1500  Robot Kit: Hvězdy a souhvězdí
13. 12., 1700  Paxi a Měsíc
15. 12., 1800  Večerní pozorování

ZIMÁK
Veřejné bruslení: 
středa 1800–1915, sobota 1700–1815, neděle 1630–1745

Bruslení pro nejmenší s doprovodem:  
sobota 1530–1630

LÁZEŇSKÝ DŮM BEETHOVEN
28. 11., 1900  Večer klasické komorní hudby

KONZERVATOŘ
9. 12., 1030  Hravé Vánoce  
  s filharmonií 
13. 12., 1800  Dixieland teplické konzervatoře  
  a Jazzové combo Ďusa Bartoše

KINO DUCHCOV
23. 11., 1900  Lenka Filipová

INZERCE

NEDĚLE 10. 12. 2023 
15:00 hodin
AGC Aréna Na Stínadlech

FK TEPLICE
SK SIGMA OLOMOUC

OD ZAČÁTKU PROSINCE
AŽ DO 23. PROSINCE KAŽDÝ DEN

VÁNOČNÍ STÁNEK
V OC GALERIE
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193, e-mail: redakce@zitteplice.cz, Masarykova 119, 400 01 Ústí nad Labem  Obchod a marketing: Mgr. Miroslav Pakosta, tel.: 602 464 749, e-mail: obchod@teplice.cz, Masarykova 119, 400 01 Ústí nad Labem  Nevyžádané příspěvky nevracíme, 
neoznačené fotografie pocházejí z archivu redakce. Příspěvky v tomto vydání publikujeme na webových stránkách časopisu, neposkytujeme je jiným subjektům a identifikační údaje autorů příspěvků používáme jen pro ověření pravosti informací.  
Volné výtisky jsou k dispozici, kromě jiných míst, v informačním centru na náměstí E. Beneše, v Domě kultury a v poliklinice teplické nemocnice. Příspěvky označené číslem, PR nebo VOLBY jsou placenou inzercí.

www.facebook.com/zitteplice.cz

Parkovací dům v centru se 
pomalu rýsuje, ale bez haly

Teplice – V centru města by 
mohl vyrůst, v místě součas-
ného parkoviště v Alejní uli-
ci, nový parkovací dům pro 
více než čtyři stovky automo-
bilů. Tento projekt je podle 
náměstka primátora Hynka 
velmi důležitou dopravní stav-
bou, která je jednou z hlav-
ních priorit města. „U pláno-
vaného parkovacího domu 
v Alejní a Čs. dobrovolců jsme 
před jednáním s Ředitelstvím 
silnic a dálnic ohledně napo-
jení na městský průtah,“ při-
blížil Hynek Hanza.

Původní představa archi-
tekta Petra Sedláčka byla ta-
ková, že by parkovací dům 
v centru města mohl spojovat 

i další funkce, například by 
se zde mohlo najít místo pro 
sportovní halu. „Nové sporto-
viště by také pomohlo vyřešit 
nedostatečné zázemí pro výu-
ku tělesné výchovy na gymná-
ziu, které je v těsné blízkosti. 
Prostory pro tréninky chybí 
též teplickým basketbalis-
tům,“ přiblížil už dříve archi-
tekt Sedláček. 

Město se však kloní k va-
riantě bez sportoviště. „Mo-
mentálně se řeší přepracová-
ní na podobu bez sportovní 
haly, nově se zapracováním 
vzniku komerčních prostor 
v parteru směrem do ulice 
Alejní,“ vysvětluje náměstek 
primátora.  gz

l i s t o p a d  2 0 2 3

aTolik kilogramů trvanlivých potravin a drogerie věnovali lidé během podzimního 
kola celonárodní Sbírky potravin v teplických obchodech Penny a Kaufland. „Lidé 
byli letos velmi milí a štědří, řada z nich do obchodů v daný den přišla cíleně jen 
podpořit tuto akci. Je milé, když se dárce zastaví s dobrovolníky a ptá se, co nejvíce 
potřebujeme přímo pro naše klienty. V tomto kole nám lidé darovali 1 151 kilogra-
mů potravin a drogerie,“ řekla koordinátorka sbírky Barbora Vernerová z organizace 
Květina a dodala, že tento dar s velkou rozvahou budou podle přesně daných 
pravidel distribuovat v dalších měsících svým klientům. S realizací sbírky pomáhalo 
devatenáct dobrovolníků, včetně studentů teplického gymnázia.  gz
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Linky nejezdí, řidiči jsou nemocní
Teplice – Kvůli nemocným řidi-
čům omezila společnost Arri-
va provoz městské hromadné 
dopravy. Dosud jezdilo v Tepli-
cích dvanáct linek MHD a osm 
z nich doznalo nějakých úprav. 
Jednu linku dopravce úplně zru-
šil, jde o linku 109. „Arriva má 
nyní vzhledem k velké nemoc-
nosti nedostatek řidičů. Stává 
se bohužel, že některé linky ne-
vyjedou. Apeloval jsem na ně, ať 
to vyřeší, že nejhorší, co může 
být, je například neodjetý spoj 
v místě, kde cestující nema-
jí alternativu a spoj nepřijede,“ 
řekl náměstek primátora Tomáš 
Hadviga s tím, že Arriva přišla 

s lehkou úpravou jízdních řádů 
platných do konce roku.

Připravte se tak na tyto změ-
ny: provoz linky 102 bude ome-
zen na ranní a odpolední špičku 
pracovního dne, provoz linky 
110 bude omezen pouze na 
pracovní dny, linka 109 nebu-
de provozována, provoz linky 
106 bude v pracovních dnech 
večer a o víkendech posílen, 
drobné úpravy jízdních řádů 
se dotknou linek 101, 103, 
104, 105 a 110, ve dnech 27. až 
29. prosince bude zaveden ví-
kendový provoz. Nové jízdní 
řády budou také aktualizovány 
na zastávkách.  gz

realcentrum cars s.r.o.

REALCENTRUM Cars s.r.o.
Podhoří 374/2a, 400 10 Ústí nad Labem
Tel.: 472 744 039 | E-mail: kia.prodej@realcentrum.cz | www.kia-usti.cz

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Stonic: 5,1-6,8 l/100 km, 116-139 g/km. Vyobrazení vozů je pouze ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. 
Pro bližší informace navštivte www.kia.com. 

Kia Stonic.
Atraktivní crossover.

Nyní s akční výbavou SPIN
již od 414 980 Kč.
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Sloupky znemožní vjezd na náměstí
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Zvenku je nádraží jako nové, na řadě jsou interiéry

V Ústeckém kraji
posloucháme

88.8 FM sever.rozhlas.cz

Český rozhlas 
Sever

SEVER-UNIVERZAL-VÝŠKA.indd   1 18.6.2021   17:56:19
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Teplice – V historickém centru 
lázeňského města na Zámec-
kém náměstí byly nainstalová-
ny ozdobné litinové sloupky. 
Ty mají bránit nepovolenému 
vjezdu do prostoru městské 
památkové zóny.

 „Město k tomuto kroku při-
stoupilo z důvodu opakované-
ho nerespektování stávajícího 
dopravního značení. Z histo-
rického náměstí se tak čas-
to stávalo parkoviště pro ná-
vštěvníky okolních kaváren 
a restaurací,“ vysvětlila tep-
lická mluvčí Adina Sedláková. 

Dodala, že dopravní obsluha 
objektů uvnitř náměstí bude 
umožněna pomocí jednoho 

výsuvného sloupu. Instalace 
litinových sloupků by měla při-
jít na 650 tisíc korun. 

Zámecké náměstí je vzácnou 
historickou památkou, které 
dominuje Zámek Teplice. Od 
roku 1718 toto náměstí zdo-
bí sloup Nejsvětější Trojice, 
jako poděkování za odvrácení 
morové epidemie od přední-
ho barokního sochaře Matyáše 
B. Brauna. Náměstí pamatuje 
doby, kdy zde procházeli a byli 
ubytováni vládcové Evropy, 
slavní umělci a vznešení ná-
vštěvníci lázní.  gz

Na trhy pojede Vánoční kometa
Ústecký kraj – V letošním roce 
opět na trať vyráží oblíbený 
vlak Vánoční kometa, který 
obyvatele příhraničí doveze 
na slavné drážďanské advent-
ní trhy. Jezdí po trase Ústí nad 
Labem hlavní nádraží – Děčín 
hlavní nádraží – Bad Schan-
dau – Dresden. Ve směru do 
Drážďan vyjede vlak o všech 
adventních víkendech až do 

Teplice – Reprezentativní vý-
pravní budova teplického ná-
draží se dočkala nového kabá-
tu. Unikátní nádražní budova 
postupně získává svůj historic-
ký vzhled. Podle Správy želez-
nic se blíží konec první etapy 
prací. 

Stavba začala v srpnu loň-
ského roku. Jejím cílem je 
obnova střechy a fasády pa-
mátkově chráněné nádražní 
budovy včetně výměny oken 

a dveří. Renovací prochází 
také 1. nástupiště a jeho za-
střešení. Památkově chráněná 
budova se proměňuje pod ru-
kama restaurátorů, kteří kaž-
dý den vracejí život dílu archi-
tekta Josefa Turby. „Další etapa 
se zaměří na cenné interiéry 
nádraží. Během ní dojde ke 
kompletní rekonstrukci interi-
éru historické budovy,“ přiblí-
žil mluvčí Správy železnic Du-
šan Gavenda.

Celkové investiční nákla-
dy první fáze stavby dosahují 
325 milionů korun. Zhotovite-
lem prací je společnost Chlá-
dek a Tintěra.  gz

Podvodník ženu 
připravil o peníze
Teplicko – Další podvod při pro-
deji zboží prověřují tepličtí poli-
cisté. Žena z Duchcova nabízela 
k prodeji lehátko na inzertním 
portálu sociální sítě. „Nezná-
mý podvodník získal od ženy 
telefonní číslo, adresu i e-mail. 
Pomocí zaslaného phishingové-
ho odkazu vylákal z poškozené 
údaje k platební kartě a přihla-
šovací údaje do internetového 
bankovnictví,“ popsala policejní 
mluvčí Ilona Gazdošová s tím, 
že když se žena podívala pozdě-
ji na svůj účet, zjistila, že z něj 
v různých platbách bylo odčer-
páno 257 tisíc korun.  gz

23. prosince 
z Ústí v 9:15 
a do Dráž-
ďan dorazí 
10:21 hodin. 
Zpět z Drá-
žďan poje-
dete 2., 3. 
a 9. prosince 
v 15:34 a 10., 16., 17. a 23. pro-
since v 15:58 hodin.  gz

Cyklisté by se mohli dočkat nové stezky
Teplicko – Nová cyklostezka by 
mohla vyrůst mezi Ledvicemi 
a Duchcovem. Asi tříkilomet-
rová stezka, kterou chtějí vy-
budovat Severočeské doly, by 
měla vést rozhraním dobýva-
cího prostoru a bývalého od-
kaliště. Takže nezastavěným 

územím dřívější povrchové 
těžby. Podle Severočeských 
dolů by měla začínat před 
Ledvicemi a končit v Duchco-
vě. V současné době možné 
propojení dvou měst na Tep-
licku projednává Krajský úřad 
Ústeckého kraje.  gz

Tuny bahna jsou pryč, 
rybník se napouští
Teplice – Revitalizace Horního 
rybníku v Zámecké zahradě 
byla dokončena. Během revi-
talizace, která městskou kasu 
přišla na více než 7 milionů 
korun, se z rybníka odstranilo 
1 800 tun bahna. Přibylo nové 
vypouštěcí zařízení a bezpro-
středně u něj několik opěrných 
zdí. Bylo upraveno i přístaviště 
pro pramice. V současné době 
se rybník napouští.  gz

Finišují přípravy dopravního podniku
Teplice – Už od ledna bude ve 
městě zajišťovat provoz nový 
městský dopravní podnik. 
Podle náměstka primátora To-
máše Hadvigy přípravy zatím 
běží podle plánu. „Nyní řešíme 
montáž nového odbavovací-
ho systému, ale vypadá to, že 
se vše podaří, jak dodavatel 

slíbil. Na přelomu roku není 
moc času, tak to nebude úpl-
ně jednoduchá akce,“ upřesnil 
náměstek primátora s tím, že 
Tepličané se mohou od nového 
roku těšit na uklidnění situace 
v hromadné dopravě a v bu-
doucnu i na komfortnější ces-
tování.  gz
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Rekonstrukce vstupní haly Domu 
kultury se protáhne až do jara

Znělku kraje napsal 
teplický skladatel

Rizikovým místem pro řidiče je křižovatka U Vlastního krbu 

l i s t o p a d  2 0 2 3

Teplice – Rekonstrukce foyer kul-
turního domu neskončí v pro-
sinci, jak bylo původně v plá-
nu, ale až na jaře příštího roku. 
Potvrdil to teplický primátor Jiří 
Štábl. Podle něj se vyskytly bě-
hem stavebních prací nečeka-
né komplikace, které zname-
naly průtahy. „Často se během 
prací ukáže, že něco jiného je 
v projektu a jiná je skutečnost,“ 
řekl Štábl. Rozsáhlá přestavba 
Domu kultury, který projektoval 
autor Ještědu Karel Hubáček, 
přijde město na zhruba 90 mili-
onů korun. Po dokončení dojde 

ke změně dispozic samotného 
foyer, nové bude umístění ša-
ten, pokladny, občerstvovacích 
zón, recepce a vstupů, dojde 
také ke změně požárně-bezpeč-
nostního řešení celého objektu. 

V současné době se všechny 
kulturní akce z Domu kultu-
ry přestěhovaly do Krušnohor-
ského divadla a do Zahradního 
domu. Kino Květen provoz pře-
rušilo úplně.  gz

Ústecký kraj – Část skladby tep-
lického skladatele Jana Zástě-
ry bude sloužit jako znělka Ús-
teckého kraje. Při významných 
událostech kraje tak bude znít 
úvodní část jeho symfonické 
básně Saltus Taranis. Podle 
hejtmana Jana Schillera vede-
ní kraje od začátku stálo o to, 
aby mělo znělku a aby se vži-
la. Chvíli 
trvalo, než 
byla vyře-
šena autor-
ská práva. 
Kraj za ne-
výhradní 
licenci za-
platí jed-
norázově 
15 tisíc korun.

Skladatel a dirigent Hudby 
Hradní stráže a Policie České 
republiky Jan Zástěra, je pro 
Tepličany známý především 
svým působením v soubo-
ru Collegium hortense a také 
z Trautzlovy umělecké spo-
lečnosti. Věnuje se duchovní 
i světské hudbě a je držitelem 
mnoha ocenění. Jedním z nich 
je příhodně také Cena hejtma-
na Ústeckého kraje v oblasti 
kultury.  gz

Teplice – Ústecký kraj je třetí 
v republice co do počtu doprav-
ních nehod, hned za Prahou 
a Středočeským krajem. Hlavní 
příčinou dopravních nehod je 
především nesprávný způsob 
jízdy a taky to, že se řidiči do-
statečně nevěnují řízení vozidla. 
„Ústecký kraj je třetí nejbezpeč-
nější, pokud jde o střety se zvě-
ří. Naopak je ale třetí nejhorší 

v přepočtu na absolutní počet 
nehod. Hned po Praze zde vyni-
ká přestupek nedání přednosti 
v jízdě a nešvarem je zde rovněž 
rychlá jízda,“ upozorňuje Jan 
Chalas z Portálu nehod.

Mezi okresními městy kra-
je, ve kterých se nejvíc bourá, 
jsou Teplice na čtvrtém mís-
tě, za Ústím nad Labem, Cho-
mutovem a Litoměřicemi. Od 

Vánoce se přestěhují na kolonádu
Teplice – Vánoce v Teplicích 
budou lepší, větší, zábavnější 
a vlastně úplně jiné než dopo-
sud. Můžete se těšit na vylepše-
ný program, prostředí i výzdo-
bu. „Letos jsme si dali záležet 
a rozhodli se pojmout Váno-
ce opravdu velkolepě,“ slibu-
je primátor Jiří Štábl a dodává: 
„Osobně se moc těším na Tep-
lickou vánočku, samotné zahá-
jení Vánoc v Teplicích a Mi-
kulášskou nadílku.“ Nově na 
Tepličany a návštěvníky měs-
ta budou kulturní a společen-
ské akce čekat každý prosin-
cový den až do Vánoc. Zásadní 

novinkou je ale změna místa 
hlavního dějiště, které bude 
letos na kolonádě u Domu kul-
tury. Teplické Vánoce, které vy-
jdou na zhruba tři miliony ko-
run, budou oficiálně zahájeny 
1. adventní neděli, tedy 3. pro-
since ve 14:00 hodin tradiční 
Teplickou vánočkou. Slavnostní 
rozsvícení vánočního stromu se 
uskuteční v 17:00 hodin na ná-
městí Svobody. Provoz kluziště 
bude zahájen 1. prosince a ote-
vřeno bude denně od 9:00 do 
21:00 hodin, a to až do 7. ledna 
na kolonádě u Domu kultury 
Teplice.  gz

roku 2010 do poloviny letošní-
ho roku se v lázeňském městě 
stalo 17 759 dopravních nehod. 
Častým místem nehod je úsek 
u světelné křižovatky Masa-
rykova a U Vlastního krbu, 
kde se událo 29 nehod, z nichž 
11 skončilo zraněním, nejčastě-
ji kvůli nedání přednosti chod-
ci, s celkovými škodami téměř 
5 milionů korun.  gz

Katalpy nahradí javory a třešně
Teplice – Zhruba třiadvacet let 
staré katalpy u Šanovské mušle 
šly k zemi. Místo nich zde měs-
to vysadí dvacítku nových stro-
mů. Podle mluvčí města Adiny 
Sedlákové se zmíněnému druhu 
zde nedaří a v minulých letech 
musely být už některé z důvo-
du špatného zdravotního stavu 
odstraněny. „Po prozkoumání 
archivních materiálů se ukáza-
lo, že jsou tyto stromy bohu-
žel v Šanovském parku rovněž 
kompozičně i druhově nevhod-
né. Z tohoto důvodu budou 

zmíněné stromy nahrazeny no-
vými a vhodnějšími. Konkrétně 
jírovci, javory a třešněmi,“ vy-
světlila Sedláková.

Město chce tímto krokem na-
vrátit parku nádech historie.  gz
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Projekt těžby lithia dostává jasné obrysyTřešňovka se rozrostla 
o další stromy

Teplice – Oblíbené odpočinko-
vé a relaxační místo Třešňovka 
prochází obnovou. Obyvatelé 
lázeňské metropole severních 
Čech tu letos vysázeli dalších 
pětatřicet stromů.

Stávající ovocný sad byl zalo-
žený počátkem šedesátých let 
20. století a většina ovocných 
dřevin už není v dobré zdravot-
ní kondici. „S postupnou obno-
vou třešňového sadu na úpatí 
Doubravské hory začalo město 
Teplice v roce 2020 a revitali-
zace celé plochy o rozloze sko-
ro sedmi hektarů by měla být 
dokončena v několika etapách 
do roku 2030,“ přiblížila mluvčí 
města Adina Sedláková.

V první etapě sázení, kte-
rá se uskutečnila v roce 2021, 
podle mluvčí vysadili lidé s po-
mocí města celkem 45 strom-
ků, v roce 2022 se sad rozrostl 
o 33 stromků a v letošním roce 
jich přibude celkem 35.  gz

Teplicko – Projekt těžby cíno-
veckého lithia, které je hlavní 
surovinou pro výrobu bate-
rií do elektromobilů a bate-
rií pro obnovitelné zdroje, se 
pomalu posouvá k potřebným 
schvalovacím procesům. O to 
víc stoupá nervozita obyva-
tel i starostů a primátorů při-
lehlých obcí. Stěžují si, že 
nemají dostatek informací 
o dopadech těžby. 

Polovina obyvatel kraje 
 s těžbou souhlasí 

Společnost Geomet, která 
chce na Cínovci těžit, spa-
dá do koncernu ČEZ. Aby se 
uklidnilo veřejné mínění, ne-
chala firma zpracovat prů-
zkum, podle kterého si 52 pro-
cent respondentů z Ústeckého 
kraje myslí, že těžba lithia 
může být prospěšná. Přímo 
na Teplicku nadchla dokonce 
61 procent účastníků výzku-
mu. „Jsme rádi, že lidé pro-
jekt v kraji spíše podporují. 
Pře zahájením bude prochá-
zet podrobnými schvalovacími 
procesy, které zaručí, že bude 
splňovat nejpřísnější ekologic-
ké požadavky. Stejně přísné 
jsou při posuzování projektu 

banky. Bez maximálního ohle-
du na životní prostředí a další 
parametry udržitelnosti nám 
financování neposkytnou. To 
zaručí, že produkce lithia bude 
probíhat maximálně ekologic-
ky a ohleduplně k okolí,“ řekl 
generální ředitel Geometu 
Martin Pohlodek s tím, že fir-
ma nově otevřela v Dubí info-
centrum k plánům těžby.

V anketě radnic těžba propadla
Zcela opačně ale dopadl on-

line průzkum, který na sociál-
ních sítích společně zrealizo-
valy radnice v Teplicích, Dubí, 
Košťanech a Újezdečku. Z an-
kety vyplynulo, že drtivá vět-
šina lidí si nepřeje těžbu lithia 
na Cínovci a jeho zpracování 
v Újezdečku. Z 2 117 respon-
dentů s těžbou nesouhlasí 
89 procent a jen 11 procent 
bylo pro. V Teplicích existu-
je i několik petičních míst, 
kde lze podepsat nesouhlas 
s těžbou. Už dříve vydala ne-
souhlasné stanovisko s těž-
bou Krupka, která je zapsána 
s dalšími hornickými památ-
kami na Seznam světového 
kulturního a přírodního dědic-
tví UNESCO.

Volba těžařů padla na Újezdeček
Těžba lithia na Cínovci by 

měla stát zhruba 15 miliard ko-
run. Měla by být také vytvoře-
na zhruba tisícovka pracovních 
míst. Ložisko leží asi 6 kilome-
trů severně od Dubí. Dvě třeti-
ny jsou na české straně, menší 
část je na území Německa, kde 
se pracuje na podobném pro-
jektu. 

Vášně ale nebudí jen samot-
ná těžba, ale také lokalita, kde 
by lithium mělo být zpracová-
vané, a řešení přepravy suro-
vé rudy pomocí lanovky nebo 
pásového dopravníku z Cínov-
ce až do průmyslového areálu 
Dukla v Újezdečku. Tato lokali-
ta byla vybrána z jednadvaceti 
možných míst. Podle teplického 
primátora Jiřího Štábla byl ve 
hře i bývalý Důl Kohinoor a lo-
kalita Herkules. „Požádal jsem 
zástupce Geometu, zda by tato 
dvě místa mohli ještě prověřit. 
O kolik dražší by to bylo a jak 
by se tam vytěžená ruda vozi-
la,“ uvedl Štábl s tím, že usilu-
je o to, aby Geomet v prosinci 
uspořádal veřejné projednává-
ní, na kterém by vysvětlil svůj 
postoj a současně si vyslechl 
názory místních obyvatel.  gz
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Ústecký kraj – Krušné hory jsou 
jedinými v Česku, které nemají 
ucelenou ochranu. Přitom jde 
o evropsky velmi vzácné úze-
mí. Návrh vyhlásit je chráně-
nou krajinnou oblastí (CHKO) 
je na stole a aktuálně se jedná 
o dopadech takového rozhod-
nutí. „Dává to krajům, obcím 
a dalším partnerům možnost 
uplatnit své zájmy ještě před 
oficiálním projednáváním pod-
le zákona. Podněty budou do 
návrhu dopracovány,“ řekl ře-
ditel Agentury ochrany přírody 
a krajiny ČR František Pelc. 

V oficiálním schvalovacím 
procesu pak znovu budou mít 
kraje i obce, ale také občané 
možnost podávat připomínky. 
Chráněnou krajinnou oblast 
vyhlašuje vláda svým naříze-
ním.

Hory musí zůstat  
turisticky atraktivní

V zájmu Destinační agen-
tury Krušnohoří je, aby hory 
zůstaly i po vyhlášení CHKO 
atraktivním cílem pro turis-
ty. Podle jejího ředitele Ště-
pána Javůrka se agentura už 
nyní snaží všechny projekty 
plánovat v souladu s budoucí 

CHKO. „Nejsme odborníci na 
životní prostředí a legislativní 
věci, ale zasahujeme do pro-
cesu z pohledu cestovního ru-
chu, protože mnohé obce se 
stávají našimi partnery, tudíž 
nás to zajímá,“ říká Javůrek 
s tím, že agentuře by principi-
álně vyhlášení CHKO nevadilo. 
Měl by tomu ale podle Javůrka 
předcházet strategický doku-
ment, který přesně upraví, kde 
budou jaké zóny, jaká budou 
práva a povinnosti dotčených 
subjektů a co přesně bude pro 

území vyhlášení CHKO zna-
menat. 

CHKO bude  
od Kraslic po Petrovice

Pro obyvatele, běžné ná-
vštěvníky hor ani třeba pro 
houbaře by vyhlášení CHKO 
nemělo znamenat žádné výraz-
né změny. „Nepřináší to žád-
ná nová omezení vstupu nebo 
třeba sběru lesních plodů pro-
ti stávajícímu stavu. Nebude 
omezeno ani rekreační využití, 
které neohrožuje přírodně nej-
cennější lokality,“ sdělil ředi-
tel agentury ochrany přírody. 
Dodal, že určitá omezení kvůli 
ochraně přírody Krušných hor 
budou zřejmě potřebná v les-
ním hospodaření, které by 
mělo být více cílené na její za-
chování. 

Území budoucí chráněné 
krajinné oblasti Krušné hory 
by podle pracovního návrhu 
ministerstva životního pro-
středí mohlo sahat od Kraslic 
na Sokolovsku po Petrovice na 
Ústecku. Pevné hranice budou-
cí zatím nejsou dané. Podklady 
pro formální posouzení vzniku 
CHKO by měly být hotové do 
konce letošního roku.  gz

Rekonstrukce omezí 
provoz knihovny

Teplice – Odstartovala přestavba 
podkrovních prostor knihov-
ny za 41 milionů korun. „Větší 
část ceny, konkrétně 85 procent, 
bude hrazena z dotace,“ upřes-
nil primátor Jiří Štábl s tím, že 
knihovna tak získá větší a mo-
derní prostory k různým aktivi-
tám pro nejmenší čtenáře. V plá-
nu je výstavba nového výtahu 
a schodiště pro zpřístupnění 
podkroví. Dále to je i vybudová-
ní a rekonstrukce sociálního zá-
zemí ve všech podlažích. V pod-
kroví budou provedeny kromě 
jiného i statické úpravy, polože-
ní vinylových podlah či zateple-
ní střechy včetně nové střešní 
krytiny. Práce budou probíhat 
za provozu, ale s pozměněnou 
otevírací dobou jednotlivých od-
dělení v hlavní budově knihovny 
Lípová 13. V pátek má knihovna 
zavřeno. Mimo provoz jsou toa-
lety, studovna a čítárna i veřejný 
internet.  gz

Vizualizace: Atelier MiSe 
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Skláři zabodovali: Máme věrné zaměstnance, jejichž znalosti firma potřebuje
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Prestižní titul Podnik podporující zdraví 
putuje do Teplic. Získal ho sklářský koncern 
AGC Flat Glass Czech. Ocenění je uznáním 
širokého spektra zdravotních služeb 
a benefitů, které firma zaměstnancům 
nabízí. Podle Kateřiny Löwové z oddělení 
personální administrativy a náboru 
zaměstnanců i dle manažera lidských zdrojů 
Libora Sehnala ale pro sklárnu znamená 
především závazek do budoucna.

AGC znovu získalo ocenění 
Podnik podporující zdraví. 
Co to pro vás znamená?

Cena, kterou jsme obhájili 
již posedmé, je pro nás ujiště-
ním, že v oblasti péče o zdraví 
a pracovního prostředí je naše 
cesta dobře nastavená. Také 
je to možnost naše postupy 
prokonzultovat s auditory, kte-
ří k nám přicházejí ze Státní-
ho zdravotního ústavu. Nejen 
proto, aby zkontrolovali, že 
je vše nastaveno správně, ale 
případně i konzultovali, co se 
dá udělat lépe a jaké jsou tren-
dy, kterými se péče o zdraví 
lidí na pracovišti ubírá. Je pro 
nás důležité, aby naši zaměst-
nanci pracovali v bezpečném 
pracovním prostředí, a pro to 
děláme maximum. Máme zave-
dené programy péče o zdraví, 
nadstandardní zdravotní péči 
v nestátních zdravotnických 
zařízeních, dále poskytuje-
me ročně okolo 40 lázeňských 
pobytů pro zaměstnance plně 
hrazených firmou, a to v těch 
případech, kdy zaměstnanec 
potřebuje v rámci prevence 
nebo rekondice upevnit své 
zdraví. 

Je jednodušší získat ocenění 
napoprvé, nebo ho obhajovat? 

Je to totožné, protože au-
dit, který u nás lékaři specia-
listé ze Státního zdravotního 
ústavu provádějí, jde do sedmi 
konkrétních oblastí a pokaždé 
v rámci tříletého auditu jsou 
ty oblasti zkoumány detailně. 
Takže není rozdíl mezi prv-
ním auditem a auditem, kdy tu 
cenu obhajujete. 

Dostali jste téměř 100% hod-
nocení ve všech aspektech, 
které byly hodnoceny. Jak 
moc je to pro vás důležité 
a vidíte někde ještě nějaké 
rezervy?

Rezerv je vždy spousta, ale 
ani to plnění na sto či méně 
procent nelze brát jako něco, 
co by pro nás mělo úplnou vy-
povídající hodnotu, protože je 
to procento, které říká, nako-
lik jste ve shodě s legislativou. 
Takže tam, kde je sto procent, 
to znamená, že plníme i to, co 
v legislativě není, a tam, kde 
je to procento nižší, tak víme, 
že jde o oblast, kde je prostor 
ke zlepšení. Což není lehké. 
Uvedu příklad. Jedno z krité-
rií, které plníme na 92 %, je 
srovnání procenta pracovní 
neschopnosti a ono se těžko 
srovnává procento pracovní 
neschopnosti v roce, kdy byl 
covid, s rokem, kdy tato situ-
ace není. Vždy může být pro-
cento pracovní neschopnosti 
nižší, ale nikdy vám nikdo ne-
řekne, jak to udělat. Je to fak-
tor, který těžko ovlivníte. 

Co všechno pro své zaměst-
nance v otázce zdraví dělá-
te?

Máme nastavenou zdravot-
ní preventivní péči u našeho 
závodního lékaře, spolupra-
cujeme s nestátními zdra-
votnickými zařízeními, jako 
je například Sport medicína 
nebo Klinika EUC. Zaměstnan-
ce posíláme do lázní, jak do 
Teplic, tak do Lázní Bělohrad. 
Lázeňská péče je určena pře-
devším pro pracovníky, kteří 
pracují v hlučném či prašném 
prostředí. Ročně jde o zhruba 
čtyřicítku lidí. Pobyt trvá dva 
týdny a pracovník má vše hra-
zené firmou (doprava, ubytová-
ní, procedury a strava). Navíc 
po dobu lázeňského pobytu 
zaměstnancům běží plat, jako 
kdyby byli přítomni na praco-
višti. Umíme pomoci našim li-
dem zkrátit objednací dobu na 
lékařské vyšetření či zákrok, 
prostřednictvím nestátních 

zdravotnických zařízení. I za 
cenu, že firma toto vyšetře-
ní nebo zákrok plně uhradí. 
V období po covidu jsme za-
městnancům s respiračními 
obtížemi hradili speciální po-
stcovidovou léčbu, kterou v té 
době nabízeli teplické lázně. 
A to zdaleka není vše. 

Jaké další benefity zaměst-
nanci mohou využít?

Vedle zdravotních bonusů 
máme cafeterii, což je systém 
zaměstnaneckých výhod, ve 
kterém si zaměstnanec v rám-
ci pravidelného přídělu bodů 
vybírá z dostupné nabídky 
pouze ty benefity, které jsou 
pro něj zajímavé. Takže jed-
nou z položek jsou body, které 
zaměstnanci použijí k úhra-
dě zdravotní péče, masáží, 
rehabilitací, stomatologa, op-
tika, k nákupu volně prodej-
ných léků či doplňků stravy 
nebo zdravotních pomůcek na 
e-shopech. Rodiče si například 
mohou objednat speciální cvi-
čení nebo plavání s dětmi. Ale 
také jsou tam k dispozici vstu-
penky či permanentky jak na 
kulturní akce, tak do fitness 
center, na jógu, na tanec. Pří-
děl bodů je stanoven dle seni-
ority a naši zaměstnanci, kteří 
jsou ve firmě déle než patnáct 
let, dostávají ročně deset tisíc 
korun. Do cafeterie si můžou 
zaměstnanci nechat převést 
i například mimořádnou odmě-
nu, kterou dostanou. To zna-
mená, že v cafeterii můžou lidé 
disponovat až několika desít-
kami tisíc v rámci kalendářní-
ho roku. 

Ale co vládní omezení za-
městnaneckých benefitů? 
Projeví se to nějak?

V rámci daňového balíč-
ku vláda rozhodla, že daňo-
vě uznatelný limit na člověka 
bude na úrovni poloviny prů-
měrné mzdy předchozího roku. 
To znamená, že v příštím roce 
zaměstnanec, aniž by to mělo 
daňový účinek na jeho příjem, 
bude moci utratit maximál-
ně 22 tisíc korun. Bohužel tam 
spadají i oblasti, které byly do-
sud od daně osvobozeny, což je 
sport, lázně, masáže, vzdělává-
ní. Takže ve finále na to dopla-
tí zaměstnanec. 

Co prevence?
Letos v červnu proběhl Den 

melanomu, kdy byl v závodě 
Řetenice k dispozici stan, kde 
si lidé mohli nechat vyšetřit 
pihy a mateřská znaménka 

dermatologem. Na místě si 
dále mohli nechat změřit tlak, 
tělesný cukr nebo BMI. Za-
městnancům nabízíme i ob-
sáhlá, pravidelná školení prv-
ní pomoci, která jsou velmi 
oblíbená, protože získané do-
vednosti můžete uplatnit jak 
v práci, tak v každodenním 
životě.

Takže když se třeba váš za-
městnanec necítí dobře, tak 
si může dojít během směny 
třeba nechat změřit tlak?

Na vstupech u závodů máme 
umístěné měřice tlaku, takže 
si ten tlak každý může změ-
řit sám. To je jedna možnost 
a druhá je závodní lékař, který 
má ordinaci zhruba 150 metrů 
od vstupu do závodu. Závodní 
lékař ordinuje denně dopoled-
ne a jeden den v týdnu i odpo-
ledne. Pro zaměstnance v ka-
tegorii rizik I. a II. jsme i přes 
změnu legislativy zachovali 
možnost absolvovat pravidelné 
pracovnělékařské prohlídky. 
Pokud jsou výsledky u sta pro-
hlídek v pořádku a u stoprv-
ní se onemocnění včas odhalí 
a rychle se zahájí následná 
léčba, je to pro nás ujištění, že 
tato prevence má smysl.

Co očkování, které není hra-
zeno ze zdravotního pojiš-
tění?

Těm, kteří mají zájem, hra-
díme očkování proti chřipce. 
Stačí jen kontaktovat perso-
nální oddělení, které domluví 
s naším závodním lékařem ter-
mín, kdy bude očkovací látka 
pro zaměstnance připravena. 

Jeden z populárních benefitů 
je Sick day, volno na nemoc, 
vyšetření bez potvrzení od lé-
kaře… 

I ten mohou naši zaměst-
nanci, kteří jsou u nás v hlav-
ním zaměstnaneckém poměru, 
čerpat, mají k dispozici tři dny 
do roka. V kolektivní smlouvě 
máme ukotveny i další benefi-
ty, jako jsou tři dny na svatbu. 
Pokud jde o pohřeb či událost, 
která se týká přímých příbuz-
ných, tak dáváme dnů pět. Pak 
je k dispozici pracovní volno 
pro zaměstnance, který má 
dítě do 15 let, na dny, kdy dítě 
odjíždí nebo přijíždí z tábo-
ra či školy v přírodě, volno na 
doprovod rodinného příslušní-
ka do zdravotnického zaříze-
ní, volno na likvidaci živelní 
pohromy, těch výhod je celá 
řada. Nemůžu nezmínit, že 
maminkám, které se vrací po 
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rodičovské dovolené, nabízíme 
práci formou zkráceného úvaz-
ku v kombinaci s možností 
práce z domova. Benefit v po-
době home office nebo flexi-
bilní pracovní doby je nabízen 
všem zaměstnancům, kterým 
to povaha práce dovoluje.

Jak se podpora zdraví za-
městnanců AGC od toho roku 
2005, kdy jste poprvé oceně-
ní Podnik podporující zdraví 
získali, změnila?

Zpočátku jsme spolupra-
covali s Klinikou CLT, která 
zanikla. Takže jsme muse-
li hledat jiného poskytovate-
le zdravotních služeb. Je jas-
né, že jím nemůže být Krajská 
zdravotní, kde nejsme schopni 
pro naše zaměstnance zajistit 
rychlou rezervaci termínu vy-
šetření. My potřebujeme po-
skytovatele, který zajistí vše 
od počáteční prohlídky až po 
samotné specializované vy-
šetření. Komplexní prohlíd-
ku, která případný problém 
posune a vyřeší. Mění se le-
gislativa, mění se poskytova-
telé, to, co se nemění, je to, 
že máme zájem, aby lidé byli 
zdraví a pokud možno firma 

nemusela řešit jejich nepří-
tomnost, jejich náhrady. A aby 
ti zaměstnanci v důsledku 
toho žili spokojený život. 

Asi důležitým tématem jsou 
pro vás pracovní úrazy. Jakou 
máte cestu jim předcházet?

To je těžká otázka, ale řeší-
me to různými způsoby. Jedním 
z nich je finanční motivace. 
Kolektivní smlouva, protože 
vyplácíme třináctý a čtrnáctý 
plat, jasně říká, že máme ně-
jaké parametry výplaty těchto 
platů. To jsou výrobní náklady, 
výtěžnost, procento reklamací 
a také jsou to pracovní úrazy. 
Pokud se za půl roku nestane 
pracovní úraz s pracovní ne-
schopností, tak zvyšujeme tři-
náctý nebo čtrnáctý plat o pět 
procent. Pokud se pracovní 
úraz s neschopností stane, tak 
každý z nich v těch šesti měsí-
cích snižuje třináctý nebo čtr-
náctý plat o dvě procenta. 

Zaměstnanci spousty fi-
rem nikdy třeba kolektiv-
ní smlouvu nečetli. Myslíte 
si, že ti vaši mají povědomí 
o tom, jak to třeba v případě 
pracovních úrazů funguje?

Letos jsme udělali prů-
zkum, kdy jsme se všech za-
městnanců ptali, zda rozumí 
pracovním návodkám, in-
strukcím, které mají na pra-
covišti. Co v nich schází, co 
by uvítali. Snažíme se měnit 
dokumentaci tak, aby byla 
pro toho člověka srozumitel-
ná. V příštím roce chceme 
realizovat využití neurovědy. 
A to proto, že činnost, kte-
rou děláte stále dokola, se 
pro vás stává rutinou, už ji 
nevnímáte. Tím, že ji děláte 
automaticky, nevnímáte ani 
možná rizika. Takže chceme 
naučit lidi, aby se předtím, 
než začnou svou práci vy-
konávat, nad ní a okolnost-
mi kolem ní zamysleli. Touto 
cestou si myslíme, že by moh-
lo dojít k nějakému zlepšení. 

Ke kolika pracovním úrazům 
ve sklárně dochází?

Musíme vyzdvihnout, že 
v roce 2021 ve všech našich 
závodech pracovní úraz s pra-
covní neschopností nebyl ani 
jeden. Za rok 2022 a za devět 
měsíců roku letošního máme 
pracovní úraz jeden a ten vzni-
kl tak, že zaměstnanec při 
výkonu práce špatně došlápl 
a poranil si kotník. 

AGC vlastní japonská společ-
nost. Přenesla se do evrop-
ské skupiny nějak japonská 
firemní kultura, která sou-
visí s péčí o zaměstnance? 
Nebo naopak Japonci opisují 
od vás?

Nedá se říct, že japonské 
zkušenosti jsou přenášené 
do Čech a české do Japonska, 
ale obecná politika, kde se 
má skupina pohybovat a čeho 
má dostáhnout, je nastave-
na prezidentem AGC. A pak 
následuje kontrolní proces, 
který zkoumá, jestli tuto politi-
ku a tyto cíle ta firma v rám-
ci země, kde sídlí, je schopná 
naplňovat. Takže každoročně 
probíhají interní audity a ja-
ponský management chce vě-
dět, že neexistuje výroba bez 
zajištění bezpečnosti. Chtějí 
slyšet od lidí, že je nenutíme 
vykonávat nebezpečnou práci, 
chtějí vidět důkazy, jak je vše 
zajištěno. Například v oblasti 
životního prostředí, výsledky 
měření emisí, odpadních vod 
a všeho ostatního a z toho si 
dělají nějaký obrázek. 

Říká se, že zaměstnanci jsou 
největší know-how každé fir-
my. Souhlasíte? 

Jestliže tavíte sklo, tak 
k tomu potřebujete lidi, kteří 
tomu rozumí, a doba, kterou 
potřebujete na zaškolení na-
příklad člověka na velínu, je 
delší než jeden rok. Sklo je al-
chymie a my si ceníme toho, 
že u nás pracuje spoustu let 
celá řada lidí, kteří tu práci 
znají opravdu dokonale. V pro-
sinci budeme již tradičně udě-
lovat stříbrné, zlaté a pamětní 
medaile a letos máme téměř 
dvě stě medailistů, což je číslo, 
které svědčí o tom, že máme 
věrné zaměstnance, kteří tu 
pracují i více než čtvrtstoletí. 
A firma jejich znalosti a loaja-
litu potřebuje.

AGC je významnou firmou 
regionu. Dostali jste i řadu 
ocenění v anketě Zaměstna-
vatel roku. Jak velkou souná-
ležitost s místem, ve kterém 
podnikáte, cítíte? 

Skupina AGC v teplickém 
okrese zaměstnává 3 500 lidí, 
všichni mají rodiny, příbuzné. 
Takže pokud to vynásobíme 
jen pěti, tak se bavíme o něja-
kých 15 tisících lidech. Další 
stovky a tisíce lidí jsou z řad 
dodavatelů. Takže pokud by tu 
neexistovala nějaká symbió-
za, tak by to bylo špatně. A my 
jako firma fungujeme a vyrá-
bíme díky práci lidí, kteří žijí 
v tomto regionu. Takže nám 
nemůže být lhostejné, jak ten 
region funguje a vypadá. Pro-
to se snažíme jít cestou, kdy 
se snažíme lidem mimo jejich 
práci nabídnout i aktivity, kte-
ré jsou pro ně zajímavé, umož-
ní jim něco zažít, relaxovat. To-
hle propojení je tak naprosto 
nezbytné.

AGC Flat Glass Czech a.s. je největším 
výrobcem plochého skla a jeho 
aplikací ve střední a východní Evropě. 
Vedení firmy i hlavní závody sídlí 
v Teplicích. Ve všech svých závodech 
zaměstnává přes tři tisíce zaměst-
nanců. Vlastní i Fotbalový klub Teplice 
a Střední technickou školu AGC. Firma 
stabilně náleží mezi nejvyhledávanější 
zaměstnavatele v Česku. Svědčí o tom 
i fakt, že se pravidelně umisťuje 
v první desítce nejlépe hodnocených 
společností v zemi a čtyřikrát byla 
vyhlášena nejlepším zaměstnavatelem 
České republiky. Skupina AGC, jejíž 
mateřská společnost Asahi Glass 
Co., Ltd. sídlí v Tokiu, zaměstnává 
na 50 000 pracovníků zhruba ve 
30 zemích světa.

P R O F I L
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Ocenění převzal personální ředitel AGC Flat Glass Czech Libor Sehnal. foto: AGC
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Ústečtí chemici: Fakule se bát nemusíte
Fakule, fléra 
nebo polní hořák. 
Sedmašedesát metrů 
vysoká věž, která 
někdy hoří jasným 
plamenem jako 
svíčka a hučí jako úl.

Tyčí se vysoko nad areálem 
ústecké SPOLCHEMIE a její 
plameny mohou být i desít-
ky metrů vysoké. Fakule je 
přitom velmi důležitý bezpeč-
nostní prvek zaručující bez-
pečný provoz chemičky a se 
složením emisí srovnatelný 
s domácím plynovým sporá-
kem.

V jednom z velínů chemič-
ky se čtyři muži dívají na vel-
kou obrazovku monitoru, na 
kterém je živý obraz vrcholu 
konstrukce s polním hořákem. 
I když zrovna vypadá vyhasle, 
tepelné spektrum na dalším 
monitoru napovídá, že zdání 
klame. Okamžik nato se obje-
ví jasný plamen a po chvilce 
kouř bílé páry.

„U ústí fakule udržujeme 
stálý plamen, který spolehlivě 
zapálí hořlavé odplyny z pro-
vozu. K ústí fakule je též při-
váděna pára, která vyrovná-
vá kyslíkovou bilanci hoření 
a zajišťuje dokonalé spalová-
ní. „Spalujeme odplyny obsa-
hující propylen a právě díky 
páře nevzniká čadivý dým, ale 
všechno se při hoření promě-
ní na vodu a oxid uhličitý,“ 
popisuje vedoucí provozu Ja-
roslav Králík při pohledu na 
živý kamerový přenos ve velí-
ně. Zařízení hlídá i termoka-
mera, která hoření neustále 
vyhodnocuje a vysílá signál, 
jímž v případě potřeby zaříze-
ní automaticky reguluje pří-
vod páry. 

„Pokud lidé uvidí větší pla-
men, znamená to, že třeba 
stáčíme železniční cisternu 
kapalného propylenu do pro-
vozního zásobníku, najíždíme 
výrobu, nebo došlo například 
k výpadku elektrické energie. 
Pak musíme přebytečný pro-
pylen z potrubních tras a apa-
rátů, který již nelze vrátit do 
zásobníku, vypustit do bez-
pečného místa, jímž je právě 
fléra,“ vysvětluje Králík.

Plamenů na vrcholku kon-
strukce si všimnou lidé z oko-
lí vzácně, protože hoření ve 
většině případů probíhá bě-
hem dne. „V noci k němu 

dochází výjimečně při neplá-
novaném přerušení provozu. 
Hučení by mohlo během noci 
rušit,“ vysvětluje Iveta Sope-
rová z odboru životního pro-
středí firmy, která je jedním 
z největších regionálních za-
městnavatelů. 

A jak je to s flérou a ovzdu-
ším? „Emise z fléry jsou při 
běžném provozu srovnatelné 

třeba s vaším plynovým spo-
rákem, na kterém si doma 
vaříte oběd,“ uklidňuje Iveta 
Soperová. Ani velmi vysoké 
plameny tedy nejsou špat-
ným znamením, nebo dokon-
ce havárií, jak se někdy lidé 
obávají. Naopak tvoří sou-
část běžného provozu a jsou 
standardním bezpečnostním 
opatřením.

Propylen je základní látka, která 
se používá ve SPOLCHEMII jako 
surovina pro výrobu chlorovaných 
derivátů – allylchloridu a perchlo-
retylenu. Allylchlorid využívá 
farmaceutický nebo gumárenský 
průmysl a perchloretylen je výborné 
rozpouštědlo používané třeba 
k suchému čištění.

I N F O 
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Teplický advent znovu zpestří Fešáci Všechny šťastné cesty 
na výstavě fotek

S Big Bandem to 
rozjede Machálková 

Teplice – Adventní čas v Tepli-
cích tradičně zpestřuje i vá-
noční koncert Fešáků. Tento-
krát se uskuteční 1. prosince 
od 19:00 hodin v Krušnohor-
ském divadle. Legendární ka-
pela v první půlce koncertu 
zahraje a zazpívá své nejslav-
nější písně, vzpomene na své 
bývalé kolegy a v druhé půl-
ce dojde na autorské vánoční 
skladby. Nebude chybět ani fe-
šácká každoroční satirická di-
vadelní scénka a ani oblíbené 
koledy u ozdobeného stromku. 

Fešáky opět bude, jako po-
sledních sedm let, uvádět mo-
derátor a dramaturg pražské-
ho Country radia Pavel Bezi 
Bezouška. Jako host vystou-
pí známý country zpěvák 

a kytarista Petr Kocman, kte-
rý bude zpívat písně Pav-
la Brümera, bývalého člena 

Teplice – Regionální muzeum 
zve všechny na vernisáž vý-
stavy Šťastné cesty všechny, 
na které své fotografie z cyklů 
Evropský deník, Doma & Táta 
představí fotograf Štěpán 
Hon. 

Vernisáž se uskuteční 29. lis-
topadu od 18:00 hodin v Jízdár-
ně teplického zámku, čestným 
hostem je herec a hudebník 
Vladimír Javorský. 

Samotná výstava v Jízdár-
ně teplického zámku potrvá 
do 21. ledna a bude ji dopro-
vázet bohatý doprovodný pro-
gram.  gz

Teplice – Populární mostecký 
Big Band Zdenka Tölga při-
pravil svůj vánoční koncert se 
stálicí hudební scény Leonou 
Machálkovou, která zazpívá 
v Krušnohorském divadle řadu 
známých písní s doprovodem 
velkého swingového orchest-
ru. 

Koncert se koná 4. prosin-
ce od 19:00 hodin a vstupné je 
300, 340 a 380 korun.  gz

Čekání na Ježíška můžete dětem ukrátit v divadle
Teplice – Zkraťte dětem čeká-
ní na Ježíška příběhem o jeho 
narození. Dozví se, co všechno 
se kolem toho událo. Tradič-
ně bude pro příchozí připrave-
no vánoční pohoštění ve foyer. 
Chybět nebude čaj, grog a vá-
noční cukroví, které pro svoje 
věrné diváky přichystali sami 

herci. Toto představení se těší 
veliké oblibě, neboť je prod- 
chnuto vánoční poetikou a pů-
vabem nejkrásnějších svátků 
v roce. Rodinné představení, 
které se v Krušnohorském di-
vadle koná 3. prosince od 10:30 
hodin, je určeno dětem od 3 let. 
Vstupné je 150 korun.  gz

kapely. Vstupenky na teplic-
ké vystoupení vyjdou na 290, 
350 a 390 korun.  gz
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6 .  V Á N O Č N Í  K O N C E R T
P Ě V E C K Ý C H  S B O R Ů  

KINOSÁL
DOMU
KULTURY

PŘEDPRODEJ VSTUPENEK NA RECEPCI V DDM OD 14. 11. 2023

VSTUPNÉ
120,- KČ

17.00
HODIN

ÚSTECKÉ BAMBINI, 

10.
P R O S I N E C
17.00HOD.

 jejich mrňousci a host večera

DAVID DEYL

K Ř Í Ž O V K A Tajenka: Čínské přísloví
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Běh s čelovkou pomůže Jakubovi Mladá hokejistka 
na srazu nároďáku

Děti z Arkadie 
se vydaly do hor

Žlutomodří darovali dresy školám 

Na výstavě uvidíte, jak se Živý dům mění před očima

l i s t o p a d  2 0 2 3
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PRO VÍCE INFORMACÍ STAČÍ NASCANOVAT QR KÓD 
NEBO NAVŠTÍVIT WWW.FKTEPLICE.CZ

CELOROČNÍ NÁBOR DO PŘÍPRAVEK FK TEPLICE
INZERCE

Již počtvrté pořádá Centrum 
pro roztroušenou sklerózu Ne-
mocnice Teplice ve spolupráci 
s Nadačním fondem Rehab-
care dobročinný Běh s čelov-
kou. Každý ročník tuto akci 
svou účastí podporuje stále 
více běžců, chodců, vozíčká-
řů, kočárků i pejsků. V loň-
ském roce přišlo již více než 
600 lidí, kteří pomohli 40leté 
Ivě, trpící roztroušenou skle-
rózou. Na pořízení domácnosti 
ovládané hlasem se díky akci 
podařilo získat neuvěřitelných 
128 006 korun.

Tento ročník se bude po-
máhat 44letému Jakubovi, 
který i navzdory tomu, že jej 

roztroušená skleróza hodně 
trápí, se stále snaží být aktiv-
ní. Přeje si co nejvíce času ak-
tivně trávit se svými dvěma 
dětmi. A protože je vystudo-
vaný pedagog, věnuje se své 
profesi a vyučuje na základní 
škole. K lepšímu zvládání jeho 
činností by mu moc pomohl 

přídavný pohon k vozíku, kte-
rý mu můžeme díky Běhu s če-
lovkou společně pořídit.

Běh s čelovkou není závod. 
Na trasu dlouhou 5 km nebo 
600 m se může vydat opravdu 
každý, v jakémkoli věku i kon-
dici. V cíli nebudou připraveny 
stupně vítězů, ale každý bude 
domů odcházet s krásným po-
citem, že pomohl druhému člo-
věku. Součástí akce bude také 
pestrý doprovodný program, 
bohatá dobročinná tombola 
a občerstvení. Těšíme se 2. pro-
since v 16:30 hodin v teplickém 
parku u Šanovské mušle.

 Jaroslava Brhlíková, 
neurologické oddělení teplické nemocnice

Dodatečný dárek ke svým čtr-
náctinám, které nedávno osla-
vila, dostala útočnice našeho 
týmu starších žáků Emma Kohl- 
mistrová. Kouč reprezentační-
ho výběru žen do 16 let jí totiž 
pozval na přípravný kemp, kte-
rý proběhl v Příbrami. Gratu-
lujeme a pořádně si svůj první 
sraz nároďáku užij.

 HC Teplice Huskies

Na podzimní až zimní cyklis-
tický a turistický pobyt vyrazi-
la skupina osmi žáků druhého 
stupně ZŠ a studentů jednoleté 
i dvouleté praktické školy Ar-
kadie se svým doprovodem na 
Boží Dar v Krušných horách.

Na kole ob-
jeli díky níz-
kým teplotám 
pouze okruh 
Ježíškovy ces-
ty, který měří 
12 kilometrů. 
Snažili se také 
plnit úkoly, 
které jsou za-
dány na jed-

notlivých stanovištích. Během 
tří dnů navštívili žáci Arkadie 
dvě rozhledny, a to Boží vyhlíd-
ku u Božího Daru a Zitinu vy-
hlídku na Blatenském vrchu. 
Po zdolání 38 532 kroků si žáci 
i doprovod zasloužili relaxaci 
v lázních Agricola v nedalekém 
Jáchymově.

V náročném programu neza-
nedbali ani kulturu a navštívili 
stálou expozici historie Božího 
Daru v místním muzeu. 

 Arkadie Teplice

Přijďte se podívat na fotogra-
fickou výstavu, která mapuje, 
jak se Živý dům měnil v prů-
běhu jednoho roku. Výstava 
vás až do konce listopadu pro-
vede procesem rekonstrukce 

bývalých jeslí v Hlávkově uli-
ci. Fotografie jsou vystaveny 
v kostele Nejsvětějšího srdce 
páně a v kostele sv. Jana Křti-
tele na. Součástí výstavy jsou 
informace o nově spuštěné 

sbírce. Věříme, že se nám 
v této sbírce podaří vybrat po-
třebné finance, abychom mohli 
kompletně dokončit poslední 
patro Živého domu.

 Salesiáni Teplice

Lázeňské Teplice a celá oblast 
severozápadních Čech je spja-
tá s mnohými českými i zahra-
ničními přírodovědci. Mnohé 
z nich možná neznáte, o někte-
rých jste jen slyšeli letmo a ně-
které třeba znáte velmi dobře.

Z tohoto důvodu jsme se 
rozhodli vytvořit stezku po 
významných přírodovědcích, 
kteří nějakým způsobem pů-
sobili v Teplicích a okolí. Ov-
šem nečekejte jednu naučnou 
tabuli shrnující všechny infor-
mace. Každému přírodověd-
ci jsme věnovali jednu lavičku 
v zahradě, abychom na tyto 
významné osobnosti nezapo-
mněli. Díky nim projdete kaž-
dý kout zahrady a zapojit se 
mohou i děti. Jakmile napočítá-
te dvanáct osobností, pak jste 
našli všechny naše označené 
lavičky.

Věděli jste, že teplický rodák 
Julius Payer pojmenoval v Zemi 
Františka Josefa Teplický zá-
liv a Šanovský ostrov? Anebo 
že rakousko-uherský šlechti-
tel růží Rudolf Geschwind po-
jmenoval jednu svoji růži jako 
Gruß an Teplitz, v překladu 
Zdravím Teplice? 

 Petr Šíla, Botanická zahrada Teplice

Kus s jejich trenérem Davi-
dem Haviarem s nimi zahráli 
na zahradě jejich školy i fot-
balové utkání. „Rádi bychom 
poděkovali za velmi milé do-
poledne u nás ve škole. Díky 
vaší vstřícnosti jsme podpoři-
li a oživili sportovního ducha 
našich kluků a holek. A stejně 
tak jsme dovolili vašim doros-
tencům nahlédnout, že i děti 
se zdravotním handicapem se 
umí radovat ze sportu. Díky 
darovaným dresům bude mít 
náš zahradní školní fotbálek 
tu pravou atmosféru,“ říká zá-
stupkyně ředitele ze školy Ar-
kadie Radmila Beránková.

 FK Teplice

Co s dresy z minulé sezóny, ře-
šil teplický klub. Dresy A týmu 
byly v létě vydraženy v chari-
tativní dražbě, která vynesla 
pro Nadační fond FK Teplice 
více než 80 tisíc korun. Sada 
našich mládežnických dresů 
z minulé sezóny byla předána 
například na Speciální základ-
ní škole v Děčíně. V minulých 
dnech klub udělal pro změnu 
radost dětem ze Základní ško-
ly Arkadie v Teplicích. 

Zástupci klubu přivezli dě-
tem z nižšího stupně této školy 
třicet kompletních sad dresů, 
tak si také hráči kategorie U16 
Lukáš Bílek, Jan Džuban, Petr 
Četverik, Adam Máca, Richard 

Lavičky vás seznámí 
s přírodovědci



v í c e  n a  w w w . z i t t e p l i c e . c zV O L N Ý  Č A S

1 4

Už podvanácté si můžete namalovat anděla

Vyzkoušejte si přespat venku v chladné noci

Úžasné divadlo fyziky 
rozehrálo lampičky
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Teplice – Salesiánské středis-
ko Štěpána Trochty v Teplicích 
spustilo 1. listopadu již 12. roč-
ník výtvarné soutěže Namaluj 
svého anděla. Letošní téma zní 
Andělské poslání a soutěžící 
mohou své výtvory posílat do 
19. ledna. „Letošní téma soutě-
že jsme spojili s vizí, které se 
chceme (nejen) v tomto škol-
ním roce více věnovat, a tím je 
vzdělání a kariéra. Snažili jsme 
se vymyslet téma, ve kterém 
účastníci budou moct znázor-
nit, jaké poslání má podle nich 
anděl mít a jaká profese této 
představě, podle nich, odpoví-
dá. Většině z nás se dozajista 
na první dobrou vybaví spojení 
‚strážný anděl‘, ale my se ptá-
me, zda je dohled a ochrana to 
jediné, co by měl anděl dělat?” 
přibližuje myšlenku letošního 

tématu manažerka střediska 
Pavlína Mašková.

Výtvarná soutěž probíhá ve 
3 věkových kategoriích: před-
školní děti, žáci 1. stupně ZŠ 
a ostatní (tedy žáci 2. stupně 
ZŠ, studenti i dospělí). Kromě 
obrázků ve formátu A4 či A3 je 
možné zaslat i výrobky z tex-
tilu, keramiky i jiných mate-
riálů. Hotový výtvor je třeba 
doručit do 19. ledna 2024 na 
adresu organizátora soutěže: 
Salesiánské středisko Štěpá-
na Trochty, Plynárenská 281, 
415 01 Teplice. Obrázek či vý-
robek musí být z rubu řád-
ně označen (jméno autora, 
škola, město, telefon, e-mail). 
Účastníci se mohou přihlásit 
i samostatně, není třeba sou-
hlas školy. Vítězové jednotli-
vých kategorií obdrží balíček 

výtvarných potřeb a malé pře-
kvapení.

„Velmi nás těší, že i po dva-
nácti letech se tato soutěž 
těší takové oblibě a účasti. Je 
pro nás sice obtížné po tako-
vé době hledat nová témata, 
ale za všechna ta krásná díla, 
která nám v dalších měsících 
dorazí do schránky, rozhodně 
stojí za to v této soutěži pokra-
čovat,” dodává Mašková.

 Pavlína Mašková, Salesiáni Teplice 

Teplice – Lázeňské město se 
letos poprvé připojí k celo-
republikové akci Noc venku. 
Ta proběhne 23. listopadu na 
zahradě skautské klubovny, 
Aloise Jiráska 1961. Přijďte si 
zkusit na jednu noc přespat 

venku. Můžete si i popovídat 
s lidmi žijícími bez domova 
a pracovníky, kteří jim pomá-
hají v jejich nelehké situaci 
v sociálních službách. Akce 
začne v 18:00 hodin společ-
nou večeří, následovat bude 

oheň, hudba a sdílení příbě-
hů lidí bez domova. Od 22:00 
hodin pak dojde na samotné 
přenocování pod širým nebem. 
Vstupné je jeden pár teplých 
ponožek do sbírky Nohy  
v teple.  gz

Teplicko – Fyzikální show pro 
malé i velké si nenechali v led-
vické elektrárně ujít stovky 
návštěvníků. Při vystoupení 
Úžasného divadla fyziky sute-
rén elektrárenského infocen-
tra doslova praskal ve švech 
a diváci vytvořili nový rekord 
jednodenní návštěvnosti. Při-
šlo jich celkem 487. Bonusem 
byla také možnost zavítat na 
nejvyšší rozhlednu v Česku 
v areálu závodu. 

Hlavním tématem show byly 
hrátky s obnovitelnými zdro-
ji. Co dokáže voda přeměně-
ná v páru, jakou může mít sílu 
a že například barel s vodou 
umí proměnit ve stříkající fon-
tánu, předvedli astrofyzička 
Bára Mikulecká a učitel mate-
matiky a fyziky Vojta Hanák 
hned na úvod.  gz
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Winter Milada Run uzavře  
seriál závodů na jezeře 

Pneumatiky nepatří do 
popelnic ani do sběrny

Halloween proměnil Střední školu AGC v domov duchů
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Chabařovice – V so-
botu 9. prosince 
uzavře dlouhou 
závodní sezonu na 
jezeře Milada bě-
žecký Winter Mi-
lada Run. V rámci 
závodu budou také 
vyhlášeni nejlep-
ší sportovci celého 
letošního seriálu 
Milada Tour. Sa-
motný zimní závod 
startuje v Chaba-
řovicích a dospělé běžce čekají 
dvě trasy na 5 a 12 kilometrů 
v blízkém okolí jezera Milada. 
Dětské závody budou připra-
veny v délkách 500 m a 1 km. 
I letos pořadatelé připravují 
akci tematicky směrem k blíží-
cím se Vánocům. 

„Nebudou chybět Mikuláš 
s čertem, vánoční osvětlení, 
stromeček, koledy ani dárky 
místo klasických cen pro ví-
těze. Velkým lákadlem budou 
i masivní kovové medaile pro 
běžce v hlavních závodech. Při-
praveno bude tradičně bohaté 
občerstvení včetně oblíbeného 

svařáku. Moderování se ujme 
oblíbená dvojice Marek Vobr 
a David Cihlář. Aktuálně zbývá 
méně než polovina kapacity,“ 
říká za pořadatele Michal Neu-
stupa s tím, že poslední místa 
na startu lze získat po registra-
ci na webových stránkách seri-
álu www.miladatour.cz. 

Sportovní seriál Milada Tour 
zná také termíny svých akcí 
na rok 2024. Už 17. ročník Cyk-
lozávodu Milada 2024 odstar-
tuje 4. května, 8. ročník Mila-
da Run 2024 se koná 8. června 
a 7. ročník Winter Milada Run 
2024 pak 14. prosince.  gz

Teplice – V době podzimního 
přezouvání pneumatik vyvstá-
vá otázka, kam s těmi starý-
mi, které už dosloužily. Možná 
jste byli zvyklí odvážet je do 
sběrného dvora. Tam je ale už 
nepřijmou. Nesmí se odkládat 
ani do popelnic a hodně špat-
ným nápadem je zbavit se jich 
někde v přírodě.

Jak tedy s dosloužilými pne-
umatikami naložit? Za eko-
logickou likvidaci pneumatik 
platí lidé už při jejich nákupu, 
stačí je tedy bezplatně ode-
vzdat na místech zpětného od-
běru. Staré pneumatiky jejich 
výrobci a prodejci musí pře-
vzít, aniž byste si u nich mu-
seli koupit nové. Síť míst, kde 
je možné je odevzdat, je velmi 
hustá. V podstatě jde o všech-
ny autoservisy, pneuservisy či 
jiná místa, kde se pneumatiky 
prodávají.  zt

FOTO: Pixabay

do 30. 11. Uzavírka na Tržním 
náměstí 
do 30. 11. Uzavírka ulice 
Jugoslávská 
do 30. 11. Dopravní omezení 
v ulicích Nákladní, Riegrova, Okružní 
3. 12. od 10:00 do 21:00 Uzavírka 
nám. Svobody – pořádání kulturní 
akce Vánočka 2023 
do 15. 12. Omezení provozu kvůli 
rekonstrukci plynu v ulicích Karolíny 
Světlé, Klášterského, Raisova 
a Josefa Hory
do 15. 12. Uzavírka a omezení 
provozu kvůli rekonstrukci vodovodu 
a kanalizace ul. V Domkách 
do 31. 12. Uzavírky a dopravní 
omezení v ul. Opavská, Novoveská, 
Slovenská, Verdunská, Pařížská 
od 1. 3. do 31. 5. Omezení provozu 
kvůli rekonstrukci plynu v ulicích 
Karolíny Světlé, Klášterského, 
Raisova a Josefa Hory
do 1. 7. Uzavírka ulice Juditina

D O P R A V N Í  O M E Z E N Í

V úterý 31. října se areál 
Střední školy AGC promě-
nil v místo plné duchařské 

atmosféry, když se konala 
tradiční halloweenská osla-
va. Žáci a učitelé společně 

Střední škola AGC a.s.
Rooseveltovo náměstí 5, Teplice 
Telefon: 417 538 357
www.skola-agc.cz

K O N T A K T

prožili den plný překvapení, 
zábavy a originálních kos-
týmů, když se všichni spojili, 

aby vytvořili jedinečnou at-
mosféru se strašidly, opřede-
nou tajemstvím. 

Oslava Halloweenu byla 
plná strašidelných dekorací, 
které proměnily školu v tajem-
né místo. Každá třída a obor se 
zapojily do vytváření dušičko-
vé atmosféry. Žáci i učitelé se 
převlékli do úžasných kostýmů 
a i soutěž o nejlepší kostým 
byla napínavá. 

Škola se tak na jeden den 
stala domovem duchů, čaro-
dějnic, monster a dalších nad-
přirozených bytostí – vše díky 
neuvěřitelné kreativitě a ši-
kovnosti nejen našich žáků, 
ale i učitelů a zaměstnanců, 
kteří neváhali a vrátili se do 
let dávno minulých. 

Celá oslava byla významnou 
událostí pro školní společen-
ství, které se spojilo, aby vy-
tvořilo tento nezapomenutel-
ný den. A podle všeho se jim to 
také povedlo.  hol




